

# 现货美国泰扬牌Permatex26BR 81160高温红胶

产品名称	现货美国泰扬牌Permatex26BR 81160高温红胶
公司名称	上海庚合实业有限公司
价格	20.00/支
规格参数	品牌:泰扬permatex 型号:81161 颜色:红色
公司地址	上海市金山区亭林镇兴工路225号1幢E139室
联系电话	021-5429 9816 13761538926

## 产品详情

?? ????-??????

?? ???Permatex

?? Permatex81160/81915/85915/81409

?? ??

Permatex ???????

??

??343????????

??????6.35mm????????????????\*\*\*????????????????

????????????????????????????????

零件编号	包装规格	支/盒	项目编
26BR	3oz.管装,带纸板	12	8116
81915	7.25oz.自动管装	12	8191
85915	7.25oz.自动高压罐	6	8591
26C	11oz.筒装	12	8140

自1909年以来, ITW Permatex公司为工业提供了一系列应用于各项领域的值得信赖的产品。这些产品价格经济,使用方便,为生产过程中遇到的困难提供了及时的解决办法。其产品在美国汽车零部件装配生产和维修售后市场占有率居于领先地位。

Permatex国际工业产品系列包括适合各种用途的螺纹锁固胶、固持胶、垫片胶、瞬干胶、防卡剂、省时清洁剂、多功能润滑剂、无水洗手液等其它修补产品。这些产品为企业节省了修理期和停工期的开销成本,同时延长了设备的寿命。

Permatex有一个经验丰富的客户服务团队和技术专家组,帮客户解决工业难题,提高了设备维护的可靠性。

Permatex is a leading manufacturer, distributor and marketer of premium chemical products to the automotive maintenance and repair markets. The Company, which sold its first product in 1909, is a recognized leader in the introduction of new products and services in the automotive aftermarket. Permatex markets and sells a variety of products under well-recognized brand names such as Permatex?, the Right Stuff?, and Fast Orange?.

Permatex currently operates in the United States, Canada, Mexico and throughout the world. Domestic operations include Permatex's headquarters located in Hartford, Connecticut, a state-of-the-art Manufacturing, Distribution and Technical Center located in Solon, Ohio and a Manufacturing Facility in Kansas City, Kansas.

Behind our products is the understanding that our customer's needs are our primary interest. Our resources and people are organized to satisfy our customers. It is this market-driven mentality that makes Permatex a leading edge supplier of innovative products that meet the needs of automotive enthusiasts, professional technicians and industries alike.

Innovation through research and development is a Permatex hallmark. We continually enhance our capabilities at our laboratories and facilities to provide our customers with a constant flow of new and improved products.

In addition, Permatex is committed to conducting its business in a manner which protects the environment and the health and safety of employees, customers and the public, worldwide.